
Referat fra generalforsamlingen i ejerforeningen ViGMA d. 14/3-17. 

Deltagere: Se skema. 

Referat: 

Ad. 1.Generalforsamlingen valgte Gitte Mogensen til dirigent. Gitte konstaterede at 

generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. Og gav ordet videre til Thomas. 

Ad. 2. Thomas bød velkommen og fremlagde beretningen. 

Ad. 3. Morten fremlagde regnskabet og budgettet. Begge blev godkendt. 

Ad. 4. Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen. 

a. Opgaver til fællesarbejdet. 

- Hegn til nabogarage. 

- Udbygge cykelskur. 

- Havearbejde. 

- Oprydning af loft- og kælderrum, samt markering. 

- Renovering af vaskekælder i 61a. 

Alle punkter blev vedtaget. 

b. Fastsættelse af bod og timetal. 

Generalforsamlingen var enige i at nedsætte timeantallet fra 16 timer 

til 12 timer pr. lejlighed. Boden på 3000 kr. ved manglende deltagelse 

bibeholdes. 

Ad. 5. Status på nyt internet. 

           Thomas orienterede om at vi skifter til det nye tv/internet fiberforbindelse        

senest 1/10 -17. Pris 125 kr. pr. mdr. Den nye løsning giver kun adgang til 

almindelige basiskanaler, hvis man ønsker flere kanaler skal man købe det til. 

Ad. 6. Thomas orienterede at han arbejder på at finde en udbyder til at styre 

faldstammeprojektet. 

Ad. 7. Der var ingen indkomne forslag fra beboerne. 

Ad. 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 Gitte Mogensen genopstillede og blev genvalgt. 



 Ny suppleant, da Simon Pedersen desværre er fraflyttet ejendommen blev 

Maria valgt. Maria bor Maribovej 2. st. tv. 

Ad. 9. Revisoren blev genvalgt. 

Ad. 10. Evt.  

Daniel som bor 61A, 1.th, påtalte at der sent om aftenen var meget støj, fra musik og 

hundegøen. Der står i husordenen at der skal være ro efter kl. 22:00. 

 

Referent: Charlotte. 

 

   

 


